
 

Het nieuwe paviljoen is gereed voor de ontvangst van de 23 aangesloten 
verenigingen  die op 22 juni 2024 tegen elkaar gaan strijden.    

ONEC TOERNOOI 
NIEUWSBLAD 



 

HC & FC Victoria, officieel de Hilversumse 
Cricket & Football Club Victoria  opgericht 

in 1893, groeit uit haar jasje.  

De vereniging is weliswaar springlevend 
en groeit hard, het complex aan het 

Jagerspaadje was aan vernieuwing toe.  

De Victoria veteranen die op 22 juni uw gastheer zijn en van het toernooi een 
feest gaan maken. 



De H.C. & F.C. Victoria is de oudste voetbalvereniging van 
het Gooi. De Good Old is daar trots op. We behoren zelfs tot 
de 25 oudste voetbalverenigingen van Nederland. Het 
ontstaan van Victoria leest als een jongensboek. Het begon 
allemaal begin oktober 1893. 

Tijdens een saaie les van de Openbare Lagere School aan 
de Kerkbrink te Hilversum zaten drie leerlingen zich stierlijk 
te vervelen. Het waren Nico Schröder, Antoine Dekker en 
Herman (Hempie) Groskamp. Ze waren pas zeven en acht 
jaar oud, maar besloten een heuse voetbalclub op te 
richten. 
Op zondag 8 oktober was het zover. Bij Nico Schröder thuis, 
aan de 's-Gravelandseweg 68, werd er met een aantal 
klasgenootjes een vergadering gehouden. De geboorte van 
de Hilversumsche Football Club Victoria was een feit. 

Victoria is vernoemd naar de oude vorstin 
van Engeland, het land waar het 
moderne voetbal is uitgevonden. De drie 
initiatiefnemers vormen het bestuur 
en ze stellen de 
contributie vast op 2 cent per week. Ook 
bepalen ze dat op ieders verlanglijst een echte leren bal 
moest staan. Een voetbal kost in die tijd vijf á zes gulden, 
dat is een klein fortuin. In de beginjaren wordt nog met een 
gummiballetje gespeeld. Of met een ovale rugby-bal, die de 
vader van Otto Blom, nog onvoldoende bekend met de 
voetbalsport uit Engeland, heeft meegebracht.

HC & FC VICTORIA 
1893 



“Voetballen is voor ons meer dan een sport. Het biedt ons 
de kans om onderdeel te zijn van een team, plezier te 
hebben en tegelijkertijd fit te blijven. Voor vele is het 

naast het drukke werk leven ook een uitlaatklep om met 
z’n allen een balletje te trappen.  

Strijden voor een plekje in de mannen organisatie is niet 
alleen binnen voetbal belangrijk, maar ook daar buiten. 

Het is belangrijk dat mannen en vrouwen gelijk gezien en 
behandeld worden omdat we uiteindelijk allemaal 

mensen zijn. En wij zijn mensen die van voetbal houden.” 

Elvire 

Victoria 30+ vrouwenteam, een deel in kleding van de sponsor. 



PARKEREN 

Parkeren is alleen toegestaan op de 2 parkeerterreinen P1 
bij hoofd ingang Victoria en P2 bij veld 5. 

Op 22 juni is er ook bij onze buren HMHC een groot 
toernooi. De kans dat P1 volstaat is groot. 

Rij door naar P2 en loop via het pad richting water en ga 
over de brug richting clubhuis. 



 

 ASC en het Kampongvrouwenteams actief op het ONEC – voetbaltoernooi bij 
ASC in Oegstgeest  



De geschiedenis van het ONEC toernooi vertelt dat het toernooi 
gaat om ontmoeten. Om voetbal in zijn oervorm. `Heerlijk 
gegeten, lekker gekletst, genetwerkt, te laat thuis´, staat op de 
website omschreven. Aan deelname van ONEC blijken strenge 
eisen te zitten. Hoewel, veel besluiten worden zo te lezen na 
een paar drankjes genomen. En afzeggen van het toernooi is 
onacceptabel. De contributie wordt dan verhoogd zodat het 
bestuur grotere auto´s kan rijden. Een geschiedenis met een 
serieuze ondertoon en een hele grote knipoog. Voetbal in zijn 
oervorm.  

Wel wordt in de hele geschiedenis niet gesproken over 
vrouwen. Best raar, want ik ga ervan uit dat er toch regelmatig 
over vrouwen gesproken werd tijdens al die derde helften hoe 
het te laat thuiskomen nu weer verkocht werd. Nu was het voor 
ons als vrouwen veteranen ook niet zo gewoon om als kind te 
voetballen. Dat was in die tijd niet zo gebruikelijk. Je kan je er 
nu, gelukkig, niks meer bij voorstellen. Onze kinderen kennen 
ook alleen de Oranjeleeuwinnen die prijzen binnen halen. 

KAMPONG 30+ 
VROUWENTEAM IN DE 

AANVAL 



Dus het was tijd dat ook de vrouwen veteranen met elkaar de strijd 
aangingen. Twee jaar geleden had ASC de primeur. In eerste instantie zouden 
vier teams meedoen, helaas zegden twee teams af. Maar dat mocht de pret 
niet drukken. We speelden gewoon de poulewedstrijden, de halve finale en 
de finale tegen elkaar. Als eerste vrouwenteam mocht ik de cup in ontvangst 
nemen en met de spreekstok een toespraak houden. Die is overigens na te 
lezen in het museum van ASC. Hebben ze ook mooie voorzittershamers 
liggen voor wie geïnteresseerd is. 
  
Vorig jaar mochten we onze titel verdedigen bij ZAC in Zwolle. En jawel ook 
daar was een vrouwenteam zodat onze poule uitbreiding kreeg naar drie 
teams. In barre weersomstandigheden wisten we wederom er vandoor te 
gaan met de hoofdprijs. De titel gaan we dit jaar uiteraard weer verdedigen. 
Hoe mooi zou het zijn als meer damesteams de strijd aan willen gaan? Naast 
dat het leuk is tegen meer teams te spelen (en te winnen want zo fanatiek 
zijn we wel), gaat het natuurlijk om alles wat eromheen en daarna gebeurt. 
Het feest bij ASC, de bbq bij ZAC en wat ons dit jaar te wachten staat bij 
Victoria. Gewoon voetbal in haar oervorm. 

Leonie Bosselaar, Kampong vrouwen 30+ 

Sinds 2021 doen ook de vrouwenteams mee aan het ONEC-toernooi. Sinds 
ASC als gastclub hiervoor het initiatief nam lijkt de aanwezigheid van de 
dames bij het toernooi een blijvertje. Een mooie en waardevolle toevoeging 
voor het programma!  
Het initiatief om ook met vrouwenteams in te schrijven kwam oorspronkelijk 
van Mirjam Werner. Mirjam is de eerste vrouwelijke Commissaris Voetbal bij 
ASC, waar de laatste jaren steeds meer aandacht is voor meisjes en 
vrouwenvoetbal. Ongeveer 10 jaar geleden starten een aantal moeders van 
kinderen die bij ASC voetbalden met een damesteam. De afgelopen jaren 
kwamen hier veel nieuwe vrouwen op af. Inmiddels bestaat het team uit een 
combinatie van vrouwen met veel voetbalervaring, en vrouwen die net 
begonnen zijn. Elke dinsdagavond wordt er fanatiek getraind en elk voor- en 
najaar doet het team mee aan de vrouwen 30+ 7x7 competitie op 
vrijdagavond. Hier wordt gespeeld tegen teams uit de buurt, zoals RCL, Kagia, 
Voorschoten en Teylingen.  
Het enthousiasme om vorig jaar mee te doen aan het toernooi in Zwolle was 
groot, en het team knoopte er meteen een teamweekend aan vast. Ook was 
het leuk om gezamenlijk op te trekken met het heren veteranen team van 
ASC dat ook meedeed. We hebben dan ook erg zin om volgend jaar mee te 
doen in Hilversum. Ook hopen we dat het aantal vrouwenteams dat mee gaat 
doen in de toekomst nog oploopt, zodat er nog meer vrouwen mee kunnen 
doen! 

Agnes de Rooij ASC 



ASC 30+ 
VROUWENTEAM 



 

Winnaar van de ONEC cup 2022 is HBS, Marcel neemt de beker aan van Mark 
Rooiakkers 

HBS ook winnaar in Zwolle 35+ 



 

2022 HC & FC Victoria Winnaar ONEC 55+ Bas Kreugel wordt op de schouders genomen.



 

Als je bent uit gehockeyd als topdoelman, is voetballen bij de veteranen een 
heel mooi, bijzonder alternatief verteld Guus in een interview 

55+  Veteranen Be Quick 1887 



 

Kampioenen 1920 

Be Quick werd op 10 april 1887 opgericht, en daarmee een van 
de oudste voetbalclubs van Nederland, door een aantal 

leerlingen van het toenmalige Stedelijk Gymnasium 
(tegenwoordig het Praedinius Gymnasium). De club vond in 

eerste instantie onderdak op een exercitieveld aan 
de Hereweg bij de toenmalige gevangenis (tegenwoordig 

het rijksasiel Dr. S. van Mesdag). In 1895 ging Be Quick 
competitie spelen, waarbij de club werd ingedeeld in de 

toenmalige tweede klasse Noord, destijds de hoogste klasse in 
het noorden. De wedstrijden werden gespeeld op een veld aan 
de Verlengde Hereweg tegenover Villa Gelria aan de zuidkant 

van de stad. 

Vanaf het seizoen 1916/17 kreeg Noord-Nederland een eigen 
eerste klasse. Be Quick maakte daar vanaf het begin deel van 

uit, en zou die status tot aan de invoering van het betaalde 
voetbal weten te handhaven. 

https://nl.wikipedia.org/wiki/Nederland
https://nl.wikipedia.org/wiki/Praedinius_Gymnasium
https://nl.wikipedia.org/wiki/Hereweg_(Groningen)
https://nl.wikipedia.org/wiki/Van_Mesdagkliniek
https://nl.wikipedia.org/wiki/Verlengde_Hereweg
https://nl.wikipedia.org/wiki/Villa_Gelria


Kampong 35+ met Italiaanse look 

Kampong – Hercules bij ZAC in Zwolle, heel veel druk (drukte om))op de bal.  



Blijheid bij Kampong 30+ vrouwenteam, eerste prijs in Zwolle 

VOC Rotterdam ook aanwezig bij het ONEC-toernooi Oegstgeest, zijn in 2025 
onze gastheren                                       



Hercules met leider Walther Khan aan de bal 

Wandel voetbal LSC – Be Quick. Zwolle 2023 wordt dit een doelpunt of niet 
Een paar regels, altijd minimaal 1 been op de grond, bal niet hoger dan de heup, 

geen sliding. 





LSC, te Zwolle, nummer 7 van het team maakt kennelijk de foto 
1890: Oprichting Lycurgus 

Om de historie van de club s.v.c. Lycurgus Sparta Combinatie 1890 te 
beschrijven, moet worden teruggegaan naar de 19e eeuw. Om precies 
te zijn tot aan 4 maart 1890; de datum waarop Lycurgus, de voorloper 

van de huidige s.v.c. Lycurgus Sparta Combinatie, werd 
opgericht.Lycurgus uit 1905 in authentiek wit tenue met rode verticale 

baan 
Overigens werd tot het jaar 1937 algemeen aangenomen dat Lycurgus 

op 19 september 1891 was opgericht. Eerst in dat jaar kregen de 
samenstellers van het toen ter gelegenheid van het 30-jarige bestaan 
van de combinatie uitgegeven boek een document in handen waaruit 

onomstotelijk kwam vast te staan dat de cricket- en croquetclub (!) 
Lycurgus ruim een jaar eerder op 4 maart 1890 bleek te zijn opgericht. 

Het was op 4 maart 1939 dat onze toenmalige secretaris, Sjoerd 
Zandstra, zich na een lange periode van voorbereiding namens het 

L.S.C.-bestuur met een schrijven tot het Bestuur van de Nederlandsche 
Voetbalbond richtte. Hierin deelde hij mee dat uit oude archieven 

duidelijk was vast komen te staan dat de v.v. Lycurgus werd opgericht 
op 4 maart 1890. Hij verzocht de Bond deze datum als onze officiële 
oprichtingsdatum te erkennen. De bond wees in eerste instantie het 

verzoek af, doch zegde wel toe deze zaak aan een nauwkeuriger 
onderzoek te onderwerpen. Doordat in die periode in Nederland de 
mobilisatie uitbrak, ontstond de nodige vertraging. Eerst op 24 juni 

1941 ontvingen wij de verblijdende mededeling dat het Bondsbestuur 
uiteindelijk onze mening deelde. Vanaf dat moment is 4 maart 1890 

definitief als oprichtingsdatum aangenomen.



Concordia in mooie shirts voor deze gelegenheid 

Concordia uit Delft krijgt KNVB-beker uit 1906 
eindelijk uitgereikt 

Rond de Nederlandse bekerfinale wordt op teletekst standaard een lijst 
gepubliceerd met voormalig winnaars. Jaarlijks zorgt dit bij Concordia 
uit Delft voor een gevoel van trots. Linksboven staat Ajax met twintig 

titels, maar steevast bovenaan het rechterrijje staat Concordia met 
daarachter het cijfer één, verwijzend naar de bekerwinst in 1906. Alleen 

de beker zelf is nergens meer te bekennen. Daarom ondernam 
voorzitter Sierk Coolsma actie. 

Toen Concordia begin vorige eeuw het toernooi won, kreeg de club een 
prijs die de naam Holdertbeker droeg. Mediamagnaat Hak Holdert had 

in 1893 een beker geschonken aan de voetbalbond. Op de bondsburelen 
wilde men namelijk een toernooi houden waarin de Engelse FA-cup als 

groot voorbeeld diende. Alleen waar het aan de andere kant van de 
Noordzee een groot succes werd, bleef dat in Nederland uit. Net als in 

2022 werd de competitie belangrijker geacht.



Robur et Velocitas 35+ veteranen. 

Zit er even helemaal doorheen, de Robur speler in de wedstrijd tegen Hercules 





Kon.HFC niet weg te denken bij de ONEC toernooien. De initiatiefnemers van 1x 
in de 4/5 jaar naar jaarlijks.  



Kon.UD op oefenstage bij HBS Den Haag. Gaat het ONEC-toernooi in 2026 
organiseren. 



 

YOUTUBE: 
Film ONEC 1999 HC & FC Victoria 

KLIK OP HET ONDERSTAANDE PLAATJE 

https://www.youtube.com/watch?v=4uGHnbDWTis


Helaas pindakaas, geen sponsoren voor het goede 
doel. 

Op de ONEC-vergadering van 25 november 2023 heeft Victoria 
voorgesteld om de  ONEC website  te gebruiken met goedkeuring van de 

beheerder, om reclame per club toe  te staan voor een nog nader te 
bepalen goeddoel.  

De bedoeling was dat clubs (contactpersonen) opzoek gaan naar een 
sponsor, die met logo en een teamfoto op de site wordt geplaatst. 

Voor een bedrag van € 250, een mooie reclame uiting en betrokkenheid 
voor club en bedrijf hadden we bedacht 

Streef bedrag € 5000,00 moet haalbaar zijn 
In de plaats voor inzamelen van overtollige voetbalschoenen en kleding 

om daar anderen blij mee te maken, zoals bij eerdere toernooien is 
gebeurd. 

Helaas is gebleken dat er geen animo voor is. Er zat nog geen stekker in, 
die kunnen we er dan ook niet uittrekken. 


